
870
Vragen van het lid De Pater-van der
Meer (CDA) aan de minister van
Justitie over georganiseerde
prostitutie in hotelkamers.
(Ingezonden 12 november 2009)

1
Bent u bekend met het bericht
betreffende georganiseerde
prostitutie in hotelkamers?1

2
Kunt u aangeven of de schatting dat
er circa 10.000 sekscontacten
wekelijks in hotels plaatsvinden, op
enig empirisch onderzoek berust?

3
Betreft het hier, voor zover u kunt
nagaan, zelfstandig werkende
vrouwen die zich wellicht op grond
van de nieuwe Kaderwet
vergunningen prostitutie moeten
laten registreren? Of is er in deze
situatie sprake van een
vergunningplicht die voor de
exploitanten van deze vrouwen gaat
gelden?

4
Zijn er signalen dat het mogelijk om
slachtoffers van mensenhandel gaat?

5
Hoe staat u tegenover de wens van
de hotelbranche om een convenant af
te sluiten? Met wie wordt dit
convenant gesloten en wat zal de
inhoud van dit convenant behelzen?

Zijn er volgens u nog aanvullende
maatregelen nodig?

1 Netwerk, 9 november 2009 Metro,
9 november 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen
4 december 2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van het lid De
Pater-Van der Meer (CDA) over
georganiseerde prostitutie in
hotelkamers (ingezonden
12 november 2009) niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden
beantwoord, aangezien nog niet alle
benodigde informatie ontvangen is.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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